
Svenska Stövarklubben 

Protokoll fört vid sammanträde nr 3 2018 

Sammanträdestid och plats: 2018-05-31, klockan 10.00 -16.30, Scandic Hotell, 

Upplands Väsby. 

Närvarande: Freddy Kjellström, ordförande, Carina Adolfsson, Göran 

Johansson, Gunnar Pettersson, Tomas Lööf, Andreas Johansson, Owe 

Karlsson, Thommy Sundell, sekreterare. 

§32. Mötets öppnande 

Hälsade ordföranden styrelsens ledamöter välkomna till mötet och förklarade 

sammanträdet öppnat. 

§33. Val av justeringsman 

Valdes Tomas Lööf att tillsammans med ordföranden justera dagens 

protokoll. 

§34. Föredragningslistans godkännande 

Godkändes förslaget till föredragningslista. 

§35. Föregående protokoll 

Genomgicks föregående protokoll nr 2 2018 ,§20-31. 

Styrelsen beslutar: 

Att med godkännande lägga styrelseprotokoll nr 2 till handlingarna. 

§36. AU- beslut 

Sekreteraren redovisar AU-s beslut enligt följande: 

Medgivet en rasvårdsparning för Gotlandsstövareföreningen. 

Auktoriserat Johannes Hållander, Dalstorp som drevprovsdomare. 

Styrelsen beslutar: 

Att godkänna arbetsutskottets ovan fattade beslut. 

§37. Ekonomiredovisning 

Carina Adolfsson redovisar det ekonomiska utfallet för tiden 1/1-30/4 2018 

jämfört med samma period föregående år. Av sammanställningen redovisas 



att stamboksposten är betydligt lägre beroende på färre parningar och sena 

kullar. I övrigt är utfallet som förväntat och budgeterat. 

Sekreteraren redovisar kvartalsrapporter för Spiltans fonder som styrelsen 

upphandlade föregående år. Av rapporterna framgår att förväntad 

värdeökning föreligger för föregående år och första kvartalet 2018. 

Ordföranden redovisar avtalsläget för annonsförsäljningen som övergått i ny 

strategi med långsiktiga avtal (tre åriga). 

§38. Stövarfullmäktige 

Program och hållpunkter genomgås inför genomgång med presidiet senare 

under kvällen. Kanslifunktionens upphörande avstäms inför redovisningen 

inför fullmäktige. IT- utvecklingen för Svenska Stövarklubben och den 

fortsatta digitaliseringen inom SKK diskuteras, den senare frågan kommer 

sannolikt att klarläggas av CS inom kort. 

Styrelsen beslutar: 

Att med genomgången lägga fast planering och program för 

Stövarfullmäktige.  

§39.IT-ärenden 

Andreas Johansson redovisar pågående arbetet med hitta stovare.se och 

implementeringen av provdata. Arbetet ska vara färdigt i september månad. 

Brev om arbetsläget har gått ut till lokalklubbar och rasföreningar inom 

Svenska Stövarklubben. 

Arbetet med arrangera jaktprov inom SKK är som tidigare redovisats 

försenat. Fler jakthundsklubbar har därför visat intresse för att ansluta sig till 

provdata för att erhålla ett digitalt rapporteringssystem för jaktprov och 

utställningar. Utvecklingen och efterfrågan av tjänsten gör att företaget 

omorganiseras för att möta framtida behov. SKK:s vidare interna planering 

vad gäller inrapporteringssystemet är vid tiden för styrelsemötet inte 

klarlagt, varför styrelsen avvaktar CS vidare besked i frågan. 

Styrelsen beslutar: 

Att uppdra åt ordföranden att avtala om provdata för Svenska 

Stövarklubbens räkning efter CS beslut. 

§40. Avelsfrågor 



Owe Karlsson redovisar att antalet registreringar är betydligt lägre än 

föregående år för samma period. Antalet registreringar uppgår nu till 238 pga 

sena löpningar för de flesta av stövarraserna. 

Sekreteraren redovisar att arbetet med HD utredningen inom SKK pågår och 

att delrapportering kommer att ske mot CS innan nästa kennelfullmäktige. 

För Stövarraserna kan sammanställning över HD utvecklingen göras via 

avelsdata,vi behöver komplettera den statistiken med Agria Breed profile, 

morbiditet/mortalitet för intervallerna/åren 1995-2002, 2002-2006,2006-

2010, 2010-2016. Sökprofilen bör vara såväl enskilda diagnosen höftleder som 

samlingsnamnet locomotion.  

Owe Karlsson tar upp de frågeställningar och beslut som togs vid 

avelskonferensen. De klarläggande om framtida förhållningsätt i 

avelsrekommendationer mot HD, Epilepsi och PDA behöver tas med i 

pågående arbetet med RAS. Vidare behöver defektregistret uppdateras. 

Slutligen beslutade avelskonferensen rekommendera att samtliga stövarraser 

bör införa en avelsgranskning av unghundar 12-24 månader i enlighet med 

det arbete som nu föreligger för Finska Stövaren och Schillerstövaren. 

Föreligger frågeställningar från SKK/AK beträffande Svenska Stövare. 

Frågeställningarna har även gått till berörda rasföreningar, styrelsen är 

positiv till att de Svenska Stövarna uppmärksammas från SKK/AK,  men ser 

helst att arbetet inleds med ett gemensamt möte. Vidare anser styrelsen att 

föreslagen arbetsgrupp i SKK/AK behöver kompletteras med representanter 

från Svenska Stövarklubben. Det senare för att säkra att arbetet inleds och 

får en forsatt utveckling mot en förankrad process. Tidigare arbeten av 

SKK/AK i samma tema blev tyvärr aldrig förankrat, varför utarbetat förslag 

avstyrktes av Stövarfullmäktige. 

Föreligger skrivelse från SKK/AK angående avel av tikar fyllda 7 år. Styrelsen 

konstaterar att frågan har varit föremål för flera informations åtgärder 

tidigare och att det är viktigt att regelverket för avel och avelsbegränsningar 

efterföljs inom Svenska Stövarklubben. 

Föreligger skrivelse från Pär Nord, avelsråd för Hamiltonstövare med begäran 

om time out på grund av hälsoskäl. 

Föreligger förfrågan om representation med avelsråd från rasföreningarna i 

beslutad avelsnämnd i Svenska Stövarklubben. 

Föreligger förfrågan om rasansvar för Treeing Walking Coonhound. 



Styrelsen beslutar: 

Att notera till protokollet att styrelsen har tagit del av informationen, samt 

Att uppdra åt Owe Karlsson att beställa Agria breed profile för de aktuella 

perioderna, och att komplettera RAS i enlighet med avelskonferensens beslut 

och slutligen tillskriva rasföreningarna om föreslagen avelsgranskning av 

unghundar mellan 12-24 månader. 

Att uppdra åt sekreteraren att tillskriva SKK/AK angående Svenska Stövare i 

enlighet med styrelsens intentioner i ärendet. 

Att uppdra åt Owe Karlsson att informera om SKK/AK:s skrivelse om avel på 

tikar över 7 år till rasföreningar och lokalklubbar samt via Stövaren och 

hemsidan. 

Att medge begärd timeout för avelsrådet Pär Nord på grund av hälsoskäl. 

Att uppdra åt Owe Karlsson och Andreas Johansson att komlettera beslutad 

avelsnämnd med avelsråd från samtliga rasföreningar, samt att organisera 

upp arbetet i avelsnämnden. 

Att bifalla framställan om att Svenska Stövarklubben tar på sig rasansvaret 

för Treeing Walking Coonhound. 

§41.  Inkomna skrivelser. 

SKK/medlemsavd. rutiner för personuppgiftsavtal 

Begäran om auktorisation av drevprovsdomare 

Skrivelse från uppfödare av Finsk Stövare beträffande rovdjurssektion 

SKK/AK Angående avel av tikar fyllda 7 år 

Skrivelse från medlem angående jaktprov i vargland 

Skrivelse från Svenska Finskstövare föreningen angående 2 diciplinärenden 

SKK/AK skrivelse angående Svenska Stövare 

Skrivelse med begäran om  rasansvar för Treeing Walking konhound 

§42. Utgående skrivelser.  

Sekreterarens svar till SKK/AK angående Svenska Stövare 

Ordförandens svar till avelsrådet Rolf Pellving 



Sekreterarens svar till SKK/FK angående medlemskap  

IT ansvariges skrivelse till lokalklubbar och rasföreningar angående  digitalt 

inrapporteringssystem 

Avelsansvarigs skrivelse till NKK angående fel i en Hamiltonuppfödning  i 

Norge 

§43 Dataskyddsförordningen. 

Föreligger förslag till avtal i ärendet mellan SKK och Svenska Stövarklubben. 

Tomas Lööf redovisar den genomgång han haft av vår organisation efter 

egen utbildning i ärendet via SKK:s webbredovisning. Vidare redovisar han 

utarbetad integritetspolicy. 

Styrelsen beslutar: 

Att uppdra åt ordföranden att teckna föreliggande avtal med SKK i ärendet, 

samt 

Att faställa föreliggande förslag till integritetsspolicy och uppdra åt Tomas 

Lööf att lägga ut policyn på hemsidan och i nästa nummer av Stövaren. 

Paragrafen är omedelbart justerad. 

§44. Övriga frågor. 

a) Skrivelse från medlem angående jaktprov i vargland 

Styrelsen beslutar: 

Skrivelsen var tillställd årsmötet i Örebro läns Stövarklubb som öppen fråga 

och inte som en motion. Den besvarades av styrelsen som redovisade att 

provverksamheten så långt det går kommer att förläggas till provområden 

med lägst antal vargobservationer. Mot den bakgrunden anser Svenska 

Stövarklubbens styrelse att frågan är besvarad. 

b) Skrivelse från Svenska Finskstövareföreningen angående 2 disciplinärenden 

Styrelsen beslutar: 

Att med tillstyrkan överlämna ett av inkomna ärenden till disciplinnämnden 

för beslut, samt 

att återsända det andra ärendet till Svenska Finskstövarföreningen för 

eventuell komplettering. 



c) Skrivelse från ett stort antal uppfödare av Finsk Stövare angående inrättad 

rovdjurssektion inom Svenska Finskstövareföreningen  

Styrelsen beslutar:  

Efter genomgång av rovdjurssektionen på SFF:s hemsida och längre 

diskussion finner styrelsen att det är nödvändigt, 

Att uppdra åt ordföranden att snarast överlägga med Svenska  

Finskstövareföreningen i ärendet.  

§45. Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde äger rum i direkt anslutning till Stövarfullmäktiges 

avslutning den 2/6 2018. 

§46 Mötets avslutande 

Tackar ordföranden styrelseledamöterna för det sista styrelsemötet under 

denna mandatperioden och förklarar dagens styrelsemöte avslutat. 

Vid protokollet 

 

Thommy Sundell 

 

Justeras 

 

Freddy Kjellström                                                           Tomas Lööf 

 

 

 

 

 

 


